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Sülysáp Nagyközség Önkormányzata 

Képviselő-testülete 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2012. június 14-én 17 

órakor megtartott munkaterv szerinti, nyilvános üléséről. 

Az ülés helye: a Polgármesteri Hivatal tanácsterme 

Jelen vannak:  
A Képviselő-testület tagjai közül: Horinka László polgármester, Balog Mónika, Dr. 

Gebauer Béláné, Katus Norbert, Pálinkásné Petik Éva, Szücsi Csaba települési 

képviselők; később érkezett: Kecser István és Cseri Péter alpolgármester 

Tanácskozási joggal: Tóth Krisztina jegyző, Kiss Imre hatósági irodavezető 

Meghívottként: Farkas László, a sülysápi rendőrőrs helyettes parancsnoka, Dr. 

Popovics László állatorvos és Négrádi Tamás, Bálint Sándorné óvodavezető, Horváth 

Attiláné a MFÁI igazgatója, Kecser György a SZIÁI igazgatója 

Jegyzőkönyvvezető: Kántor Erzsébet testületi ügyintéző 

 

Horinka László polgármester: Tisztelt Képviselő-testület, tisztelt vendégeink, jó estét 

kívánok, sok szeretettel köszöntök minden kedves megjelentet!  

Cseri Péter alpolgármester úr és Kecser István képviselő társunk jelezte, hogy késni fog, 

ennek ellenére határozatképes a Képviselő-testület, úgyhogy kezdhetjük a munkát. Aki eddig 

nem tette meg, azt kérem, hogy a telefonját kapcsolja ki, vagy némítsa le. Jegyzőkönyv-

hitelesítőnek javaslom Katus Norbert és Pálinkásné Petik Éva képviselőtársainkat. Aki 

egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 

 

Ügyrendi határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 

igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Katus 

Norbert és Pálinkásné Petik Éva települési képviselőket 

jegyzőkönyv-hitelesítőnek megválasztotta. 

 

Horinka László polgármester: A kiküldött meghívóban szereplő napirendet némileg át 

alakítjuk. Napirend előtt a rendőrőrs parancsnokhelyettese tájékoztat minket a közelmúltban 

ismét megszaporodott betörésekről, és válaszol a kérdéseinkre, nekem már biztosan van 

kérdésem. A napirendi pontok sorrendjét javasolom úgy megváltoztatni, hogy Nagy Ferenc 

kérelmét vegyük előre, Popovics doktor úr tart ezzel kapcsolatban egy bemutatót nekünk, és 

jelezte, hogy ma még más elfoglaltsága is van, ne várakoztassuk meg. Továbbá egy új 

napirendi pont felvétele vált szükségessé, ez az állattartási rendelet módosítása. Van két 

napirendi pontunk, amelyek tárgyalását javasolt zárt ülés keretében lefolytatni, ehhez 

szeretném még harmadiknak javasolni a Lichner Kft. vételi ajánlatát, az önkormányzat 

gazdasági érdekeinek védelme okán. Javasolom, hogy ezt az ügyrendi kérdést rögtön döntsük 

is el. Aki egyetért „A LICHNER Kft. vételi ajánlata a 033/221 hrsz. alatti ingatlanra” tárgyú 

napirendi pont zárt ülés keretében történő megtárgyalásával, kérem, szavazzon. 

 

Ügyrendi döntés 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 

igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül úgy dönt, 



2/17 

hogy „A LICHNER Kft. vételi ajánlata a 033/221 hrsz. alatti 

ingatlanra” tárgyú napirendi pontot zárt ülés keretében tárgyalja 

meg. 

 

Horinka László polgármester: Köszönöm! Ezek alapján végül javaslom, hogy a zárt ülés 

témáit tegyük az ülés végére, tehát ezek kerülnének megtárgyalásra a 12., 13. és 14. napirendi 

pontban, a következők szerint: 

 

Nyilvános ülés: 

1./ Nagy Ferenc kérelme a Vasút utcai majorságába tartozó területek övezeti 

besorolásának módosítása iránt 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

2./ Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta történt 

fontosabb eseményekről 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

3./ A nevelési és oktatási intézmények beszámolója a 2011/2012-es nevelési, illetve 

tanévről 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

4./ A Brand Sec Kft. ajánlata az önkormányzati ingatlanok távfelügyelet keretében 

történő vagyonvédelmére 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

5./ A Sülysápi Esélyegyenlőségi és Kulturális Egyesület kérelme ingatlan díjmentes 

igénybevételére 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

6./ A 2012. évi önkormányzati elismerések odaítélése 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

7./ Polgármester munkájáról szóló beszámoló megtárgyalása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

8./ Képviselő-testület éves munkatervének felülvizsgálata 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

9./ A Sülysáp, Malom u. 10. szám alatti ingatlan 176/354 része önkormányzati 

tulajdonba adásának kezdeményezése 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

10./ Az állattartás helyi szabályairól szóló önkormányzati rendelet módosítása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

11./ Egyebek 

Zárt ülés: 

12./ Szent István Általános Iskola iskolaigazgatói pályázatáról való döntés 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

13./ Állattartási ügyben fellebbezés elbírálása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

14./ A LICHNER Kft. vételi ajánlata a 033/221 hrsz. alatti ingatlanra 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

 

 

Horinka László polgármester: Valaki másnak van-e valami, amit egyebeken belül szeretne 

megbeszélni? Ha nincs, aki az elhangzott napirendet elfogadja, kérem, szavazzon.  
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Ügyrendi döntés 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 

igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 

ismertetett napirendet elfogadta. 

 

Horinka László polgármester: Parancsnokhelyettes úrhoz fordulok: már jeleztem, hogy az 

ismét megszaporodott betörésekről szeretnénk valami megnyugtatót hallani. 

Farkas László: Sajnos a közelmúltban volt kb. másfél-két hetünk, amikor elkövettek nyolc-

tíz betörést. Ezek – úgy tűnik – mára megszűntek, legalábbis az utóbbi napok tapasztalata 

szerint. Az őrs állományából figyelőszolgálatot szerveztem, talán ez is közrejátszott ebben. 

Sajnos megint csak azt tapasztaltuk, hogy senki nem látott semmit, egyetlen bejelentés sem 

érkezett, hogy gyanús személyek mozgását észlelték volna valahol. Akit gyanúsnak találunk, 

azt igazoltatjuk. Az új polgárőrséggel beszéltem, jöttek éjszakánként segíteni, teljesen saját 

pénzből. Kettő betörésnek meg van az elkövetője, a többi esetben még nem sikerült érdemben 

semmit kideríteni, de nagyon remélem, hogy végre lesz valami kis eredményünk.  

Sajnos csak egy autónk van, ez nagyon megnehezíti a dolgunkat. Ami szintén nehezíti a 

dolgunkat, hogy nagyon sok településszintű rendezvény van, ahová embert kell adnunk. A 

múltkori betöréseknél nagyon sok adatot kellett feldolgoznunk, de nem sikerült semmit 

bizonyítani. A másik örömhír viszont, hogy a kerékpárlopások is megszűntek, az informatikus 

kolléga bejött, és átállítottuk a kamerákat. 

Horinka László polgármester: Mi a helyzet a körzeti megbízottal? 

Farkas László: Úgy tudom, hogy július 1-jétől lesznek változások, én nagyon szeretném, ha 

kettő lenne. A figyelőszolgálat megmutatta, hogy valójában milyen sok ember kellene ahhoz, 

hogy a bűnözést vissza lehessen szorítani.  

Horinka László polgármester: Van-e kérdés a parancsnokhelyettes úrhoz?  

Farkas László: Amíg gondolkodnak, elmondom, hogy bármilyen tájékoztató újságcikk 

megjelenésében szívesen segítek. Az előző havi újságban nem tudtunk semmit betenni, mert a 

lapzárta előtt egy nappal tudtam meg, hogy kellene valami. 

Horinka László polgármester: Katus Norberttal kellene erről egyeztetni, ő tudja, mi fér még 

bele, mikor van lapzárta. 

Farkas László: Nagyon szívesen segítek a közérdekű információkat megjelentetni, de két-

három nap szükséges, amíg jóváhagyják a kapitányságról. 

Horinka László polgármester: Arra kérlek Norbi, hogy legalább egy héttel a lapzárta előtt 

értesítsd az őrsöt.  

Köszönöm a beszámolót parancsnokhelyettes úrnak! Maradhatsz is, ha szeretnél, érdekes 

dologról lesz szó: Popovics doktor úr fog ismertetőt tartani a szarvasmarhatartás szépségeiről. 

 

/17:15 Kecser István megérkezett az ülésre/ 

 

1. NAPIRENDI PONT 

Nagy Ferenc kérelme a Vasút utcai majorságába tartozó területek 

övezeti besorolásának módosítása iránt 

 

Horinka László polgármester: Mindenki megkapta az anyagot, mind az előterjesztésben, 

mind a kérelemben le van írva, hogy miért szeretné Nagy Ferenc az övezeti besorolás 

módosítását. Gondolom, másokban is felmerült a kérdés, hogy nem okoz-e 

kellemetlenségeket egy ilyen telep létrehozása, elsősorban a szagokra szeretnék utalni. 

Átadom a szót Popovics doktor úrnak, bemutatja, hogy milyen telepet szeretnének létesíteni. 
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Dr. Popovics László: Köszönöm a lehetőséget. Nagy Ferenc megbízott azzal, hogy 

menedzseljem az állattartási terveit, ebben hatékonyan közreműködik Négrádi Tamás 

kollégám is, aki agrárvégzettségű szakember.  

Valószínűleg mindannyian tudják, hogy Nagy Ferenc tevékenységének nagy részét jelenleg a 

növénytermesztés teszi ki, aminek jelentős részét az Államtól bérelt földeken végzi. Lejártak 

a bérleti szerződések, pályázat keretében újra elnyerte a lehetőséget, hogy művelhesse az 

állami tulajdonú földeket, a szerződéseket megkötötték, részben 19 évre, részben kevesebbre. 

Lényeg, hogy a szerződések feltétele az állattartás. Megnéztük mik a lehetőségek, és a 

szarvasmarhatartás jött szóba, ezen belül is a vemhes üsző és a hízó marha előállítása. Ezzel is 

a magyar gazdaságot, az élelmiszerek egészségességét támogatjuk, hiszen Magyarországon a 

selejt tehenek kerülnek piacra. A meglévő majorban gondoltuk ezt kialakítani. Konkrétan 

arról van szó, hogy vagy ott, vagy a mellette lévő területek megvásárlásával valósulhatna ez 

meg. Amikor bejöttünk a Hivatalba, kiderült, hogy az övezeti besorolás nem megfelelő a 

szarvasmarha telep kialakítására, sőt egyértelműen tiltva van ott az állattartás. Természetesen 

vannak más területei is a gazdálkodónak, de ide szeretnénk telepíteni, mert a hozzá szükséges 

infrastruktúrát itt lehet hozzákapcsolni, máshol nincsenek meg a szükséges feltételek.  

 

/17:25 Cseri Péter alpolgármester megérkezett az ülésre./ 

 

Dr. Popovics László: Ma az állattartás már nem úgy megy, mint régen, sokkal kevesebb 

bűzzel és veszélyes kisugárzással jár. Istállózott, de kisebb csoportokban szabad tartást is 

jelent. Az állattartási technológiát szeretném most bemutatni, ezek a képek Bugyi községben 

készültek, az ottani telepen.  

/Dr. Popovics László kivetíti az állattartó telepről készült diaképes bemutatót./  

A környezet is parkosított, higiénikus hátteret sugall. Körben teljesen nyitott, nyeregtetős 

szerkezettel, gravitációs szageltávozással megoldott építményekről van szó. Egy ilyen 

állattartó-épület ferde padozattal rendelkezik, melyet újabb és újabb alom réteggel látnak el, 

amit az állatok letaposnak a trágyatérbe. Amikor a trágyázó tér takarítása történik, akkor 

először az istálló végében található trágyatárolóba kerül a trágya, utána a nyitott tárolóba. 

Ezeket hetente ürítik, és szállítják a tartalmukat a földekre. A tájolást és a konkrét beruházást 

az uralkodó szélirányhoz kell igazítani. A kétoldali istállót egy felhajtó folyosó köti össze 

középen. Kívülről is egy teljesen normális épületnek látszik, nagyon jól karbantartott 

környezetet lehet biztosítani.  

Az engedélyeztetési eljárás egy elvi engedéllyel kezdődik, ehhez már be kell vonni a 

szakhatóságokat, meg kell mondani, hogy mennyire veszélyezteti a környezetet. A 

szakhatóságok elsősorban a környezetvédelem és az állategészségügy. Az ilyen 

beruházásoknál magas szintű követelményeket támasztanak, amelyekkel csökkentik az 

emissziót. A szakhatóságok véleményezése után, az engedélyek alapján készül el a beruházás, 

a hatóságok határozzák meg a szakmai kritériumokat. A beadott dokumentációban az összes 

technológiai leírást, és a járványvédelmi dokumentumokat is be kell adni.  

A takarmányozás két féle módon történik, abrak és tömegtakarmány formájában, így szilázs 

és siló takarmánytárolót is szeretnénk építeni. A silótárolót le kell fojtani, ezért nejlonnal le 

kell takarni. A silónak jellegzetes szaga van, sokan rossznak mondják, én viszont szeretem. 

Egy jól karbantartott szarvasmarha-istálló szagánál nincs jobb szag.  

Amivel mindenhol problémáznak az a trágyakezelés, ami részben gépesített lesz: minden nap 

egy-két alkalommal kitoljuk a zárt tárolóba, onnan kerül a nyitott tárolóba, majd 

felhasználásra a földeken. A szakhatóságok előírják, hogy legalább egy hétre elegendő 

tárolókapacitást kell biztosítani. Itt híg tárgya nem keletkezik, a vizeletet felszívja az alom. A 

csapadékvizet speciális árkokkal el kell vezetni és szikkasztani, nem szabad keverni. A telep 
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körül árokrendszer kerül kialakításra. Olyan nincs, hogy nem lesz szag, valamennyi lesz, de 

közvetlenül a telep mellett sem lesz erősen érezhető. 

Szeretném megkérdezni, hogy mit tapasztaltak azok, akik Bugyi községbe ellátogattak 

velünk? Ott az iroda elég közel volt az istállóhoz. 

Horinka László polgármester: Olyan távolságra volt az istálló, mint innen az ajtó és 

mellette fenyőmulcs volt leterítve, annak az illatát lehetett érezni, nem a szarvasmarhákét. 

Dr. Popovics László: A szakhatóságok komolyan megkövetelik, hogy ne terheljük a 

környezetet. Ahol állat van, ott rágcsálók is vannak. Bújóládákat kell lehelyezni, ezeket 

hetente ellenőrizni, utántölteni. Van egy állattartóm, aki egy évig 1 milliót költött 

rágcsálóirtásra, ezután betelepített 20 macskát, és gyakorlatilag eltűntek a rágcsálók. 

Ahogy a kérelemben leírtuk, ez a községnek csak pozitívumokat hozhat, gondoljátok át, 

személyemben is megpróbálok garanciát vállalni, hogy magas szintű állattartás fog kialakulni. 

Ha van kérdés, állok rendelkezésre. 

Horinka László polgármester: Van kérdés? 

Dr. Gebauer Béláné: Te felügyeled az állattartást? 

Dr. Popovics László: Igen, Nagy Ferenc felkért arra, hogy már az elejétől kezdve 

menedzseljem. 

Horinka László polgármester: De nem csak egészségügyileg, hanem szakmailag is? 

Dr. Popovics László: Igen, és nem csak én, hanem Tamás is. Tervben vannak egyéb 

élelmiszeripari tevékenységek is. Ha nem épül meg a szarvasmarha telep, Feri elveszíti az 

állami földekre megszerzett bérleti jogát.  

Kecser István: A PTÜB véleményét tolmácsolnám: támogatjuk, de le kell folytatni a 

szükséges eljárásokat. Én személyesen is örülök annak, hogy a Feri ezt felvállalta, nem tartom 

jónak vidéken, hogy ha valaki meglát egy állatot, akkor elsikítja magát. Ezt tartanám az 

egészséges vidéki élet egyik kulcsának. Jó, ha tudjuk, honnan származik, amit megeszünk. 

Dr. Gebauer Béláné: Vágni is fogjátok? 

Dr. Popovics László: Létezik olyan, hogy házi vágás. Ha ez a telep megszületik, akkor a Feri 

felhatalmazásával én mindenkit meghívok, hogy láthassátok, valóban olyan lett, mint amit 

bemutattam. 

Horinka László polgármester: Van egy ilyen előírás, aki ezeket a földeket megkapja, annak 

mindenképpen állatot kell tartania, vagyis ha nem Nagy Feri csinálja, akkor lesz más. 

Csirkéből százat kellene tartani, az egy marhával ellentétben. Higgyétek el, tapasztalatból 

tudom, annak rosszabb szaga van. 

Dr. Popovics László: Azt elfelejtettem mondani, hogy 200 marha lesz. 

Horinka László polgármester: A bizottság álláspontját elnök úr elmondta. Te mutattál 

többféle helyszínt, én pedig azt mondtam, hogy a lakott területtől a lehető legtávolabb, az erdő 

szélén legyen. Akkor vagyunk legtávolabb a Vasút utcai telkektől, és talán a szőlősieket sem 

zavarja. Az előterjesztés mellett van egy határozati javaslat, mely szerint a rendezési terv 

módosítását támogatjuk, a költségeit azonban Nagy Ferencnek kell vállalnia. Aki egyetért a 

javaslattal, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

90/2012. (VI. 14.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 8. § (1) 

bekezdése alapján a következő nyilatkozatot teszi: 

1./ Nagy Ferenc 2241 Sülysáp, Vasút u. 13. szám alatti lakos, 

mezőgazdasági vállalkozó állattartó telep létesítésére 
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irányuló projektjét támogatja, ennek értelmében hozzájárul 

a településrendezési terv szükséges – az önkormányzattal 

egyeztetett – módosításához; 

2./ Az önkormányzat elősegíti és a szükséges mértékben 

közreműködik a rendezési terv módosításának 

lebonyolításában, azonban annak költségeit teljes 

egészében a vállalkozónak kell viselnie. 

3./ Felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 

intézkedések megtételére.  

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

Horinka László polgármester: Köszönjük szépen a tájékoztatást. 

Dr. Popovics László: Értesítést kapunk a testület döntéséről? 

Tóth Krisztina jegyző: Igen, a testületi határozatot, jegyzőkönyvi kivonat formájában 

megküldjük. 

 

2. NAPIRENDI PONT 

Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta 

történt fontosabb eseményekről 

 

Horinka László polgármester: Mindenki megkapta az előterjesztést, kérdés van-e az 

anyaggal kapcsolatban? Amennyiben nincs, a tájékozató elfogadásáról döntünk. Aki elfogadja 

a határozati javaslatot, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett és ellenszavazat nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

91/2012. (VI. 14.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

lejárt határidejű képviselő-testületi határozatokról és az előző 

képviselő-testületi ülés óta történt fontosabb eseményekről 

szóló, az SZMSZ 19. § (5) és 25. § (5)-(6) bekezdése szerint 

előterjesztett polgármesteri tájékoztatót elfogadja. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

3. NAPIRENDI PONT 

A nevelési és oktatási intézmények beszámolója a 2011/2012-es 

nevelési, illetve tanévről 

 

Horinka László polgármester: A beszámolókat az oktatási bizottság tárgyalta, kérem az 

elnök urat, mondja el az álláspontjukat. 

Katus Norbert: Mindhárom beszámolót elfogadásra javasolja a bizottság, egyúttal köszönjük 

a dolgozók, pedagógusok, nevelők munkáját. Reméljük, hogy az átszervezések után is meg 

tudunk tartani egy jó kapcsolatot, ha nem is felettes szervként. 

Horinka László polgármester: Kérdés? A friss élményemet elmesélem a Szent István 

iskolával kapcsolatban. A múlt héten a szél felszaggatta a zsindelyt, majd az eső rásegített, a 

8. osztály tanterme beázott, nagyon sok víz ment be. Penészes, vizes a mennyezet, nem 
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tudom, mit lehet vele csinálni. Az iparossal beszéltem, ő már 10 éve jár javítgatni. 8 évet bírt 

ki problémamentesen, de ez a felület már egyáltalán nem óvja a tetőt. Bejelentjük a 

biztosítóhoz. 

Balog Mónika: Letépte a szél a zsindelyt? 

Horinka László polgármester: Nem tépte le, csak lehajtotta, de azok alatt a napok alatt míg 

az iparost sikerült elérni, beázott. Azt mondta, hogy ezt még lehet egy-két évig javítgatni, de 

sokáig nem lehet már húzni, mert ha lesz még pár beázás, akkor lehet, hogy az egész 

deszkázatot le kell bontani. A zsindely veszélyes hulladéknak minősül, arról is kell 

gondoskodni, bár nem véletlenül került oda zsindely.  

Kecser György: Annyira kicsi a tető lejtése, hogy a cserép nem lenne megfelelő. 

Horinka László polgármester: Azért mondtam el, mert egyre égetőbb a probléma, ekkora 

tetőfelületnek az újra elkészítése 10-20 milliós költséget jelent, nem húzhatjuk sokáig. 

Tájékoztatásul, bár nem a beszámolóhoz kapcsolódik, az igazgató asszony is kapott levelet a 

központi óvodába járó gyerekek szüleitől, amiben szóvá tették, hogy úgy tudták, a központi 

iskolában indul a két osztály, és most mégsem. Az OMSB elnöke egy megbeszélésre hívta a 

szülőket, egy szülő jelent meg, megbeszélték a dolgot. 

Horváth Attiláné: Azóta valóban sikerült megoldani: egy gyerek kimegy a tagiskolába, ezért 

egy másik viszont bejöhet. 

Horinka László polgármester: 18 fő írta alá a beadványt, ehhez képest egy szülő jött el. Ami 

még említésre érdemes: megszervezésre került a nyári napközi, volt a Szent Istvánban is egy 

érdeklődő. Évről évre többen vannak, ez igazán örvendetes.  

Horváth Attiláné: Összesen 41 jelentkező van, de egyszerre 35 körüli létszám lesz jelen. 

Horinka László polgármester: Lehet, hogy jövőre már nem a mi gondunk lesz, úgyhogy ezt 

csak azért említettem meg, mert az elején 12 fő volt most már 41, és a Szent Istvánban is 

megjelent az igény. Még két nap és lezárul a tanév, eredményesen zárta minden intézmény az 

évet, erről a való életben is megbizonyosodhattunk.  

Kezdjük a szavazást! Három határozatot kell hoznunk, első az óvoda. Aki elfogadja a 

Csicsergő Napköziotthonos Óvoda 2011/2012-es nevelési évéről készült beszámolót, kérem, 

szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

92/2012. (VI. 14.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

hivatkozással a közoktatásról szóló 1993. évi LXXIX. törvény 

(Kt.) 104. § (5)-(6) bekezdésére 

1./ a Csicsergő Napköziotthonos Óvoda 2011/2012-es nevelési 

évről szóló beszámolóját megtárgyalta és elfogadja,  

2./ az intézményben az elmúlt egy évben folyt szakmai munkát, 

a nevelési programban foglaltak végrehajtását 

eredményesnek ítéli, 

3./ felkéri a jegyzőt az értékelés Kt. szerinti nyilvánosságra 

hozatalára. 

Határidő: 1./-2./ azonnal; 3./ 2012. június 30.   

Felelős: jegyző 

 

Horinka László polgármester: Folytassuk a Szent István Általános Iskola beszámolójával. 

Aki elfogadja a beszámolót, kérem, szavazzon.  
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A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

93/2012. (VI. 14.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

hivatkozással a közoktatásról szóló 1993. évi LXXIX. törvény 

(Kt.) 104. § (5)-(6) bekezdésére 

1./ a Szent István Általános Iskola 2011/2012-es tanévről szóló 

beszámolóját megtárgyalta és elfogadja,  

2./ az intézményben az elmúlt tanévben folyt szakmai munkát, 

a nevelési-oktatási programban foglaltak végrehajtását 

eredményesnek ítéli, 

3./ felkéri a jegyzőt az értékelés Kt. szerinti nyilvánosságra 

hozatalára. 

Határidő: 1./-2./ azonnal; 3./ 2012. június 30.   

Felelős: jegyző 

 

Horinka László polgármester: Végül, de nem utolsó sorban a Móra Ferenc Általános Iskola 

2011/2012-es tanévéről szóló beszámoló következik. Aki elfogadja a beszámolót, kérem, 

szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

94/2012. (VI. 14.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

hivatkozással a közoktatásról szóló 1993. évi LXXIX. törvény 

(Kt.) 104. § (5)-(6) bekezdésére 

1./ a Móra Ferenc Általános Iskola és Nagyközségi Könyvtár 

2011/2012-es tanévről szóló beszámolóját megtárgyalta és 

elfogadja,  

2./ az intézményben az elmúlt tanévben folyt szakmai munkát, 

a nevelési-oktatási programban foglaltak végrehajtását 

eredményesnek ítéli, 

3./ felkéri a jegyzőt az értékelés Kt. szerinti nyilvánosságra 

hozatalára. 

Határidő: 1./-2./ azonnal; 3./ 2012. június 30.   

Felelős: jegyző 

 

Horinka László polgármester: Köszönjük, hogy eljöttetek, és köszönjük az egész éves 

munkátokat, ezt kérem, hogy tolmácsoljátok a kollégáitoknak is. 

 

Szücsi Csaba: Az első napirendi pont kapcsán jutott csak eszembe, hogy a Korponai Józsi 

bácsi által mutatott földterületet illetően – ha azt Nagy Feri bérli – újra elő kellene venni a 

katonai holttestek feltárásának ügyét. 

Katus Norbert: Amikor a hadisírgondozókkal felvettük a kapcsolatot, akkor azt mondták, 

hogy jönnek, csak adjunk autót. 

Horinka László polgármester: Többször úgy volt, hogy jönnek, de mindig lemondták. 

 

4. NAPIRENDI PONT 
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A Brand Sec Kft. ajánlata az önkormányzati igatlanok távfelügyelet 

keretében történő vagyonvédelmére 

 

Horinka László polgármester: Ezt az ajánlatot a PTÜB tárgyalta, milyen javaslat született? 

Kecser István: A bizottság nem javasolja, jelenleg olcsóbban meg tudjuk oldani, és az ő 

felügyeletük éppúgy igényelné, hogy valaki tőlünk a helyszínen legyen. 

Cseri Péter alpolgármester: Azt javasolom, hogy kössünk szerződést. Sok a betörés, ha 

valamelyik intézményünket kiszemelik, és bemennek, mi történik? 

Balog Mónika: Ha riasztás van, kimegy a kolléga, és szól a rendőrségnek. 

Cseri Péter alpolgármester: Nem kellene megfogni az embereket? 15 percet vállaltak a 

kiérésre, ez egy elég komplex rendszer. Ha van egy vak hívás, akkor ugrasztják a másik 

emberüket. 

Pálinkásné Petik Éva: Ismert, hogy milyen létszámmal dolgoznak? 

Cseri Péter alpolgármester: Nem hiszem, hogy ezt ismernünk kell, a szerződésében vállalt 

15 perc reális, mindegy mennyien vannak.  

Horinka László polgármester: Az csak az egyik dolog, hogy ami most 20 ezer forintba 

kerül, az a későbbiekben 61 ezer forint lesz, de ráadásul a téves riasztásokat is ki kell fizetni. 

Amíg ilyen összegért meg tudjuk oldani, addig nem kellene változtatni. Valakinek részünkről 

is ki kell mennie mindenképp, és valahogy ezt is kell honorálni. A céggel tárgyaltam, akkor 

azt mondtam nem tudom megmondani, hogy most mennyibe kerül, de átszámoljuk. A téves 

riasztások száma nagyon magas sajnos. 

Balog Mónika: Tudomásom szerint kétszer volt betörés az intézményünkben, és nem az 

iskola kára volt, amit elvittek. 

Horinka László polgármester: Úgy emlékszem, hogy akkor a riasztó nem volt bekapcsolva. 

A másik a könyvtár volt. A „B” verziós határozati javaslatot bocsátom szavazásra; aki 

egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, 1 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

95/2012. (VI. 14.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Brand Sec Kft. (2230 Gyömrő, Szent István u. 31.) által az 

önkormányzati ingatlanok vagyonvédelmének 

vonulószolgálattal biztosított távfelügyeleti úton történő 

védelmére tett ajánlatát megköszönve úgy dönt, hogy azzal nem 

kíván élni. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

5. NAPIRENDI PONT 

A Sülysápi Esélyegyenlőségi és Kulturális Egyesület kérelme 

ingatlan díjmentes igénybevételére 

 

Horinka László polgármester: Ezt a napirendi pontot is tárgyalta a PTÜB, és nem 

javasolják, hogy rendelkezésre bocsássuk az épületet. 

Szücsi Csaba: Egy minden tekintetben érdekes anyagot kaptunk. 

Katus Norbert: Nagyon lelkesek, de ha odaadunk egy ingatlant, akkor a többi civilszervezet 

is jelentkezni fog.  
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Horinka László polgármester: Van más vélemény?  

Balog Mónika: Szeretnénk látni, hogyan működnek. 

Horinka László polgármester: Ráadásul benyújtott pályázatunkat is érinti az épület. 

Balog Mónika: Más civilszervezettől is voltak már ilyen igények, de őket sem tudtuk 

támogatni.  

Horinka László polgármester: Már két olyan indok is elhangzott, ami valós akadályt jelent: 

egyrészt az elmúlt években már több szervezet kért helyet hasonló szempontok alapján, de 

nem tudtunk nekik sem épületet biztosítani, másrészt a területre folyamatban levő pályázatunk 

van. 

Balog Mónika: Konkrétabb terveket is jó lenne látni, amit leírtak az nagyon általános. 

Szücsi Csaba: Hallgassunk bele, rákerestem a neten. /Belehallgatnak a rádióadásba./ 

Horinka László polgármester: Köszönjük, belehallgattunk. Aki egyetért azzal az 

állásponttal, hogy nem áll módunkban a kért épületet az Egyesület rendelkezésére bocsátani, 

kérem, szavazzon.  

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

96/2012. (VI. 14.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

üdvözli a Sülysápi Esélyegyenlőségi és Kulturális Egyesület 

célkitűzéseit, azonban az Egyesület számára – tekintettel, hogy 

más helyi civilszervezetek hasonló igényeinek sem tudott eleget 

tenni, illetve a megjelölt ingatlanra önkormányzati pályázat van 

folyamatban – székhely céljára nem tud helyet biztosítani.  

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

6. NAPIRENDI PONT 

A 2012. évi önkormányzati elismerések odaítélése 

 

Horinka László polgármester: Az OMSB részéről született egy javaslat, elnök úr, 

tájékoztass bennünket.  

Katus Norbert: Az új rendelet alapján, három elismerési szint odaítélésére van lehetőségünk. 

Ennek keretében a Sülysáp Díszpolgára cím odaítélésére az OMSB jelenleg nem tesz 

javaslatot. Emlékéremre két felterjesztés volt az előterjesztésben, de a bizottság harmadikként 

javasolja Zemen Pálnét is emlékéremmel jutalmazni.  

Oklevélre öt javaslatunk van: az előterjesztésben szereplő négy sportoló a taekwon-do 

szakosztályból, akik nagyon eredményesek, továbbá a Bogdán Flórián Tűzoltó Egyesület, 

illetve ide javasoljuk felvenni, a Tápiómenti Kisbárka Egyesületet is.  

Balog Mónika: Többen már beszéltük, hogy el lehetne azon gondolkodni, hogy az 

intézményeinkben több évtizeden keresztül hűségesen dolgozók, megérdemelnek valamilyen 

elismerést. Ezzel nem a javaslatot szeretném megvétózni, csak közös gondolkodásra 

szeretném sarkallni a testületet.  

Katus Norbert: A bizottságban sokat vitatkoztunk azon, hogy legyen konkrétan egy 

pedagógusdíj, de el akartuk kerülni azt a helyzetet, hogy valaki csak azért kapjon elismerést, 

mert sok évig itt dolgozott.  

Szücsi Csaba: Olyan érzésem van, mintha nem vennénk figyelembe, hogy változott a világ. 

A szocializmusban az volt az érdem, hogy valaki az egész életét egy munkahelyen töltötte el, 

a mai világban nem az a realitás, hogy egy munkahelyen tudunk dolgozni ilyen hosszú időn 
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keresztül. Lehet, hogy helyben egy kicsit védettebb helyen vagyunk, és ezt az általános 

helyzetünk miatt nem érezzük, de nem értek egyet az ilyenfajta elismeréssel, hogy azért 

kapjon valaki kitüntetést, mert sokáig egy helyen dolgozott. 

Cseri Péter alpolgármester: Nem innen közelíteném meg. Ezt az intézmény oldja meg, 

minden szükséges eszköze megvan hozzá. Onnan közelítem meg, hogy vannak olyan 

szakmák, olyan foglalkozások, amelyeknek a végzése helyben nem is lehetséges. Több ezer 

ember van, aki itt él, de nem itt dolgozik. Azok sem értéktelenebbek. 

Balog Mónika: Aki itt dolgozik, benne van a település vérkeringésében, olyasmit tett le az 

asztalra, amit nem tud letenni olyan valaki, aki nem itt dolgozik. A pedagógusok közül is 

sokan vannak, akik elmehettek volna, de nem mentek. Nem jár anyagiakkal, de valamit az 

egyéniségével hozzáadott a települési értékekhez. Évával végignéztük, sok településen van 

ilyen díj. Egyszerűen megköszönik, hogy részese volt ennek vagy annak a közösségnek.  

Horinka László polgármester: Mónika most bedobta a követ az állóvízbe, de igazából ez 

nem téma most, ezért zárjuk rövidre ezt a vitát. 

Dr. Gebauer Béláné: Úgy gondolom, hogy részben igaza van Mónikának, viszont a többség 

nem azért megy el, mert el szeretne menni, hanem mert nincs helyben annyi munkahely. 

Katus Norbert: Konstruktív javaslatom van: van egy előterjesztés, a rendelet korlátozza csak 

a kiadható elismerések számát, ha valakinek van javaslata konkrét személyre, az tegye meg, 

lehet elvenni, hozzátenni. 

Balog Mónika: Nem konkrét személyre gondoltam, csak elvileg gondoltam, hogy ezt 

érdemes átgondolni. 

Horinka László polgármester: Még hozzászólás?  

Annyiban kapcsolódik ide, amit a Mónika mondott, hogy amennyiben szeretnénk szélesíteni 

az elismerési lehetőségeket, akkor a hatályos rendeletünk módosítása szükséges ehhez, de ezt 

a vitát máskor folytassuk le.  

Arról kell dönteni, hogy azok kapják-e az elismeréseket, akiket a bizottság javasolt, vagy 

nem. Ha nincs más személyre vagy szervezetre javaslat, akkor az OMSB javaslatáról 

szavazunk.  

Balog Mónika: A Kecskés fiúk nem sülysápiak.  

Katus Norbert: Ez nem akadály a rendeletünk szerint, sülysápi klubban szereznek 

érdemeket. Hiába tájékoztattuk az intézményeket és a civilszervezeteket is arról, hogy lehet 

javaslatot tenni, csak egyetlen helyről, a taekwon-do szakosztálytól érkezett javaslat. A többit 

én magam javasoltam, a polgármester úrral folyatatott egyeztetés után, de ezt egyikünk sem 

gondolta kötelező érvényűnek. A díszpolgári cím, települési szinten a legmagasabb elismerés, 

a bizottsági ülésen úgy gondoltuk, hogy alaposabban át kell gondolnunk, és egybehangzó 

döntéssel kell kiválasztanunk azt, aki erre a leginkább érdemes.  

Szücsi Csaba: A rendelet kitér arra, hogy milyen szavazati aránnyal kell dönteni? 

Horinka László polgármester: Minősített többséggel. 

Cseri Péter alpolgármester: Zemenné Kati milyen apropóból került bele a javaslatba? 

Pálinkásné Petik Éva: Számtalan dolgot fel tudunk sorolni: jelentős érdeme van a Szent 

István Általános Iskola történetét bemutató könyv és az Ízőrzők című műsor elkészítésében, a 

helytörténeti klub létrejöttében, és még sorolhatnám.  

Horinka László polgármester: Nem sorolom fel még egyszer, hogy kiket és milyen 

elismerésre javasolt a bizottság, aki egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

97/2012. (VI. 14.) ÖKT határozat 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a helyben adományozható 

önkormányzati elismerésekről szóló 7/2012. (III. 23.) önkormányzati rendelet alapján a 

következő elismerések adományozásáról dönt:  

I.  Sülysápért Emlékérem 

I.1. Csaba János Sülysáp, Szilvafasor u. 35. szám alatti lakosnak a Sülysápi Községi 

Sportkörért végzett több évtizedes, áldozatos munkájáért a Sülysápért Emlékérem 

elismerést adományozza. 

I.2. Sporléder István Sülysáp, Szent Imre u. 2/A. szám alatti lakos részére, a Sülysápi 

Községi Sportkörért végzett több évtizedes, áldozatos munkájáért a Sülysápért 

Emlékérem elismerést adományozza. 

I.3. Zemen Pálné Sülysáp, Határ u. 17. szám alatti lakos részére, a köznevelés, 

valamint Sülysáp helytörténete és a helyi hagyományőrzés terén végzett munkájáért 

a Sülysápért Emlékérem elismerést adományozza.  

II.  Sülysápért Díszoklevél 

II.1. A Bogdán Flórián Önkéntes Tűzoltó Egyesület részére a Sülysáp és lakosai 

védelmében, önkéntes tűzoltási és kármentési területeken végzett sokévnyi 

áldozatos munkájáért a Sülysápért Díszoklevél elismerést adományozza. 

II.2. A Tápiómenti Kisbárka Egyesület részre a fogyatékkal élők társadalmi 

beilleszkedését és elismerését segítő tevékenységért a Sülysápért Díszoklevél 

elismerést adományozza. 

II.3. Győri Orsolya, a Sülysáp KSK Taekwon-do szakosztálya sportolója részére a 

2010-es Európa Kupán elért bronzérme, a 2011-es Európa Bajnokságon elért 

bronzérme, kimagasló sportteljesítménye elismeréséül a Sülysápért Díszoklevél 

elismerést adományozza. 

II.4. Kecskés Bence, a Sülysáp KSK Taekwon-do szakosztálya sportolója részére a 

2010-es Európa bajnoki címe, bronz érme, az Európa Kupán elért arany- és bronz 

érme, a 2011-es Európa bajnoki ezüst érme, a 2012-es Európa bajnoki bronz érme, 

kimagasló sportteljesítménye elismeréséül a Sülysápért Díszoklevél elismerést 

adományozza. 

II.5. Kecskés Zsolt, a Sülysáp KSK Taekwon-do szakosztálya sportolója részére a 2010-

es Európa bajnoki címe, bronzérme, az Európa Kupán szerzett aranyérme és 

bronzérme, a 2011-es Európa Kupán szerzett bronzérme, kimagasló 

sportteljesítménye elismeréséül a Sülysápért Díszoklevél elismerést adományozza. 

II.6. Tatorján Anna, a Sülysáp KSK Taekwon-do szakosztálya sportolója részére a 

2010-es Európa Bajnokságon szerzett bronz érme, a 2011-ben és 2012-ben szerzett 

EB ezüst- és bronzérme, kimagasló sportteljesítménye elismeréséül a Sülysápért 

Díszoklevél elismerést adományozza. 

Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedés megtételére, az elismerések méltó átadásának 

előkészítésére. 

Határidő: 2012. december 31. 

Felelős: polgármester 

 

/18:35 Balog Mónika távozott az ülésről./ 

 

7. NAPIRENDI PONT 

Polgármester munkájáról szóló beszámoló megtárgyalása 
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Horinka László polgármester: Nem szeretném szóban kiegészíteni. Kérdés van-e? 

Amennyiben nincs kérdés, szavazzunk. Aki egyetért a beszámoló elfogadásával, kérem, 

szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

98/2012. (VI. 14.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

Horinka László polgármester elmúlt egy éves munkájáról szóló 

beszámolóját elfogadja. 

Határidő: azonnal  

Felelős: polgármester 

 

8. NAPIRENDI PONT 

Képviselő-testület éves munkatervének felülvizsgálata 

 

Horinka László polgármester: A bizottságok tárgyalták, elfogadásra javasolják. Kérdés, 

hozzászólás? Amennyiben nincs, az előterjesztett határozati javaslatról szavazzunk. Aki 

egyetért a módosított munkaterv elfogadásával, kérem, szavazzon.  

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

99/2012. (VI. 14.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete  

1./ a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló, többször 

módosított 14/2009. (XII. 22.) önkormányzati rendelet 

(SZMSZ) 11. § (9) bekezdése alapján a 2012. évre szóló 

módosított munkatervét a mellékletben foglaltak szerint 

fogadja el, 

2./ felkéri a Bizottságokat, hogy munkaterveiket az elfogadott 

testületi munkaterv alapján módosítsák. 

Határidő: 1./ azonnal; 2./ soron következő bizottsági ülés 

Felelős: 1./ polgármester; 2./ bizottsági elnökök 

 

9. NAPIRENDI PONT 

A Sülysáp, Malom u. 10. szám alatti ingatlan 176/354 része 

önkormányzati tulajdonba adásának kezdeményezése 

 

Horinka László polgármester: A történet le van írva, a bizottság javasolja, hogy tegyük meg 

ezt a lépést. A végleges döntés valószínűleg áthúzódik a következő ciklusra, ezért újra meg 

kell majd erősíteni a szándékot, de jó hír, hogy végre megkaptuk a hivatal azon részét, ami 

régen a pártház volt, és a Szent István Általános Iskola által használt területet is. Aki egyetért 

az előterjesztésben található határozati javaslat elfogadásával, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

100/2012. (V. 17.) ÖKT határozat 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

hivatkozással az állami vagyonról szóló 2007. évi CVI. törvény 

36. § (1) c) pontjára az állami vagyonnal való gazdálkodásról 

szóló 254/2007. (X. 4.) Korm. rendelet 50. § (2) bekezdése 

értelmében kinyilvánítja, hogy 

1./ a Sülysáp, Malom u. 10. szám, 3845 hrsz. alatti, 1307 m2 

alapterületű, a Magyar Állam 176/354 arányú tulajdonában 

levő ingatlanrészének tulajdonjogára az Önkormányzat 

javára igényt tart; 

2./ az ingatlant a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi 

LXV. törvény 8. § (1) bekezdése szerinti kötelező 

önkormányzati feladatok – úgy, mint a gyermek és ifjúsági 

feladatokról való gondoskodás, gyermekjóléti feladatok 

ellátása, közösségi tér biztosítása – biztosítására kívánja 

hasznosítani; 

3./ vállalja a tulajdonba adás érdekében felmerülő költségek – 

ideértve a művelési ág esetleg szükséges 

megváltoztatásának költségét – megtérítését. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

/18:50 Balog Mónika visszaérkezett az ülésre./ 

 

10. NAPIRENDI PONT 

Az állattartás helyi szabályairól szóló önkormányzati rendelet 

módosítása 

 

Horinka László polgármester: Egy vitás ügy kapcsán előkerült ez a rendeletünk, kiderült, 

hogy a kettes övezetben nincs egyértelműen megnevezve, hogy milyen állatok tarthatók, ezért 

ezt a részt kell módosítani.  

Kecser István: A bizottság ülésén jutottunk arra a döntésre, hogy módosítsuk a rendeletet, 

ebben az övezetben is lehessen birkákat tartani.  

Szücsi Csaba: Olyan általánosságot is bele kellene foglalni, mint a strucc, nem hiszem, hogy 

bármelyik övezetben is tartható lenne, de azt kell felsorolni, hogy általánosságban milyen 

állatok tarthatók az egyes övezetekben.  

Cseri Péter alpolgármester: Megfontolásra javasolom, amit Csaba mondott. Tipizálni 

kellene az állatokat. A piacrendeletet már egy éve felvetettem, azzal se történt semmi. 

Tóth Krisztina jegyző: Mivel nincs piacunk, ilyen jellegű rendeletet nem lehet hozni. 

Amikor én szerettem volna közterületként szabályozni, azt mondta a testület, hogy 

piacrendezés lesz, halasszuk el, de nem történt semmi. Emiatt továbbra is szándékomban áll 

elkészíteni egy – a mostani helyzetet legalább javító – szabályozást. 

Horinka László polgármester: Valóban mi toltuk el a piac rendezését. 

A mostani ügyre visszatérve: vegyük be kettes övezetbe 8 db juh vagy kecske tartását. Aki 

egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

rendeletet alkotta: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

17/2012. (...) önkormányzati rendelete  

az állattartás helyi szabályairól szóló 6/2008. (III. 17.) rendeletének 

módosításáról 

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikkével, a 

helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 16. § (1) bekezdésével kapott 

felhatalmazással a következőket rendeli el: 

 

1. §  

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének az állattartás helyi szabályairól 

szóló 6/2008. (III. 17.) rendelete 12. § (2) bekezdésében a „tartható” szövegrész helyébe a 

következő szövegrész lép: 

„legfeljebb 8 db kecske vagy juh és azok éves szaporulata az elválasztásig tartható.” 

 

2. §  

 

Ez a rendelet 2012. július 1-jén lép hatályba, és 2012. július 2-án hatályát veszti. 

 

 

Sülysáp, 2012. június 14. 

 

 

 Horinka László Tóth Krisztina  

 polgármester jegyző  

  

 

11. NAPIRENDI PONT 

Egyebek 

 

Horinka László polgármester: Mindannyian tudjátok, hogy az ÖSE pályázatot nyújtott be a 

hivatal melletti park rehabilitációjára. A pályázati összeget azonban csak utólag kapja meg, a 

zöldövezeti program finanszírozása utólagosan történik, meg kell előlegezni a mintegy 800 

ezer forintnyi költséget, amit nem tud kifizetni. Természetesen van az ÖSE-nek pénze, de 

nem ennyi, ezért a különbözetet szeretné kölcsönkérni az önkormányzattól december 31-ig. 

Katus Norbert: Az ÖSE elnökeként tartózkodni szeretnék. 

Horinka László polgármester: Aki támogatja azt a javaslatot, hogy adjuk kölcsön az 

Összefogás Sülysápért Egyesületnek a szükséges összeget, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, 1 tartózkodás mellett az alábbi 

határozatot hozta: 

101/2012. (VI. 14.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

Összefogás Sülysápért Egyesület /székhelye: 2241 Sülysáp, 

Vasút u. 36/A/ kérelmére úgy dönt, hogy  
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1./ az Egyesület mint partnerszervezet részére a Szent István 

téri parkrehabilitáció megvalósításához 500.000 Ft-ot 

kamatmentes kölcsönként biztosít,  

2./ a kölcsönt az Egyesület az általa elnyert, az Ökotárs 

Alapítvány által utófinanszírozásként nyújtandó pályázati 

támogatás kézhezvételekor, de legkésőbb 2012. december 

31-ig köteles visszafizetni. 

3./ Felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 

intézkedések megtételére. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

Horinka László polgármester: Köszönöm! A munkát a továbbiakban zárt ülés keretében 

folytatjuk.  

 

/Zárt ülés, melyről külön jegyzőkönyv készül./ 

 

Horinka László polgármester: Az ülés bezárása előtt kihirdetem a zárt ülés keretében hozott 

közérdekű határozatot. Ehhez – azt gondolom – most már behívhatjuk a Szent István 

Általános Iskola nevelőtestületének kint várakozó tagjait is. 

 

/SZIÁI nevelőtestületének tagjai bejönnek az ülésterembe./ 

 

Horinka László polgármester: Tisztelt nevelőtestület, tisztelt vendégeink, szeretném 

ismertetni milyen döntést hozott a képviselő testület a zárt ülésen: 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

102/2012. (VI. 14.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 9. § (4) 

bekezdésével kapott felhatalmazással a következő döntést hozza: 

1./ A Szent István Általános Iskola igazgatójának – öt éves, 

2012. augusztus 1-től 2017. július 31-ig terjedő, határozott 

idejű vezetői megbízással – Kecser György Sülysáp, Fő 

utca 15. szám alatti lakost nevezi ki, és megbízza az 

intézmény vezetésével. 

2./ Bérét a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi 

XXIII. törvény, valamint a közalkalmazottak jogállásáról 

szóló törvény közoktatási intézményekben történő 

végrehajtásáról szóló 13/1992. (X. 8.) Kormányrendelet 

rendelkezései alapján állapítja meg. Intézmény vezetői 

pótlékát a közalkalmazotti pótlékalap 300 %-ában állapítja 

meg. 

3./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedés megtételére. 

Határidő: 2012. július 31. 

Felelős: polgármester 
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Horinka László polgármester: Gratulálunk, az igazgató úrnak, eredményes, jó munkát 

kívánunk, remélhetőleg tényleg 5 évre. Mindenesetre ezzel a gondolattal vágj bele a további 

munkába!  

Ezzel a mai feladataink végére értünk, mindenkinek köszönöm a munkát, jó pihenést kívánok 

a nyárra, az ülést bezárom. 

 

 

k.m.f. 

 

 Horinka László Tóth Krisztina 

 polgármester jegyző 

 

 

 

Jegyzőkönyv-hitelesítők: 

 

 

 Katus Norbert Pálinkásné Petik Éva 

 települési képviselő települési képviselő 

 

 


